
Με ιδιαίτερη συγκίνηση και χαρά σας υποδέχομαι σήμερα. 
Χαρά που αντανακλά τα αισθήματα ολόκληρου του 
Ελληνικού λαού.
Την περασμένη βδομάδα η πολιτική συζήτηση έθιξε και το 
θέμα πόσες Ελλάδες έχουμε. Έχουμε πράγματι 
διαφορετικές Ελλάδες, την Ελλάδα της επιτυχίας και των 
επιδόσεων και εκείνη που απλώς παρακολουθεί και από 
απόσταση. Έχουμε την Ελλάδα της ανάπτυξης, της 
τεχνολογικής προσαρμογής και την Ελλάδα που φοβάται 
και αυτοπεριορίζεται. Έχουμε την Ελλάδα της ευθύνης και 
την Ελλάδα της χαλαρής στάσης. Θα μπορούσα να 
αναφέρω και άλλα χαρακτηριστικά δίπολα. Δεν 
χρειάζεται. Είναι φανερό, ότι σήμερα εδώ εσείς που 
συμμετείχατε στους Ολυμπιακούς Αγώνες, εσείς που 
διακριθήκατε, εσείς που κερδίσατε μετάλλια εκπροσωπείτε 
τη φωτεινή πλευρά, τη πλευρά που χαρίζει αισιοδοξία και 
ελπίδα και δημιουργεί αυτοπεποίθηση.
Είναι η Ελλάδα της προσπάθειας, του αγώνα, της μάχης. 
Είναι η Ελλάδα εκείνων που θέλουν να συμμετέχουν, να 
αναμετρούνται, που δεν φοβούνται την άμιλλα.
Είναι η Ελλάδα εκείνων που ξεπερνούν τον εαυτό τους, 
πετυχαίνουν, κερδίζουν.
Είναι η Ελλάδα που ανοίγεται στον κόσμο, δημιουργεί 
παραδείγματα πιστεύει στην ειρήνη, προωθεί τη φιλία και 
τη συνεργασία.
Είναι η Ελλάδα της ειρήνης και της προόδου.
Θερμά συγχαρητήρια για τη προσπάθεια, τον αγώνα και 
τις νίκες.
Μας δίνετε δύναμη. Μας κάνετε υπερήφανους.


